
 

 

 

 

Tarnów, 4 maja 2022 r. 
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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

 

Uprzejmie informuję, że na LXIV sesji Rady Miejskiej 28 kwietnia 2022 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Piotr 

Górnikiewicz zgłosił następujące wnioski i pytania:  

1. Zwrócił się z wnioskiem o uhonorowanie niedawno zmarłego działacza sportowego 

Janusza Terleckiego w ten sposób, aby jedną z ulic nazwać jego nazwiskiem. Radny 

powołał się na pismo ZDiK z 8 kwietnia 2022 r., które przedstawia sytuację, w której 

dwie ulice w Mościcach nie posiadają nazwy „tutaj proponowane są nazwy Basenowa  

i Olimpijska. Myślę, że jedna z tych ulic – ta bardziej prestiżowa - powinna być właśnie 

ulicą Pana Janusza Terleckiego, myślę, że to bardziej wniosek do Komisji Nazewnictwa, 

ale proszę o poparcie tego wniosku.”  

2. Zwrócił się do Prezydenta by wyznaczono miejsce, gdzie wspólnie radni  

z mieszkańcami miasta, będą mogli dokonać nasadzenia drzew. „Myślę, że nasze 

społeczeństwo, chętnie złoży się na takie nasadzenia i w zasadzie wszyscy radni poprą 

ten pomysł i w czynie społecznym będziemy w stanie te drzewa nasadzić”.   

3. Poprosił o przekazanie informacji dot. Stadionu Miejskiego. Czy prowadzone są 

rozmowy Pana Prezydenta z Panem Ministrem Sportu Kamilem Bortniczukiem 

dotyczące tego obiektu? Na jakim etapie są te rozmowy? Czy można liczyć na wsparcie 

modernizacji czy remontu stadionu? 
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